

Did you know?

Wabano Centre for Aboriginal Health provides a wide range of medical clinics, social services and support to First Nations, Métis and Inuit people. The services incorporate the teachings, cultures and traditions of indigenous people and include:

- ✓ Health clinic integrating Western medicine with traditional aboriginal healing
- ✓ Free dental clinic to qualifying Indigenous people of all ages
- ✓ A healthy meal served on Fridays at Sandy Hill Community Health Centre
- ✓ Camps and PD Day activities for youth 7-18 and interested parents
- ✓ To become a patient or to learn more, visit : <http://wabano.com/>

Le saviez-vous?

Le *Wabano Centre for Aboriginal Health* fournit un grand éventail de cliniques, des soutiens et des services sociaux aux Premières nations, Métis et Inuits, incluant:

- ✓ Clinique intégrant les médecines occidentale et traditionnelle des autochtones
- ✓ Clinique dentaire gratuite pour personnes admissibles de tout âge
- ✓ Repas santé servi le vendredi au Centre de santé communautaire Sandy Hill
- ✓ Camps/activités pour les 7-18 ans lors des jours de perfectionnement des profs
- ✓ Pour s'inscrire comme patient ou pour en savoir plus, visitez <http://wabano.com/> (en anglais seulement)